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UNITED STATES DISTRICT COURT
EASTERN DISTRICT OF MICHIGAN
SOUTHERN DIVISION
UNITED STATES OF AMERICA, CRIMINAL NO. 2:13-cr-20772
Plaintiff, HONORABLE GERSHWIN A. DRAIN
VS.

D-1 RASMIEH YOUSEF ODEH,

Defendant.

RESPONSE AND BRIEF OF UNITED STATES IN OPPOSITION TO
MOTION FOR RECONSIDERATION OF ORDER REVOKING
DEFENDANT’S BOND PENDING SENTENCING

INTRODUCTION

Following a jury trial, Defendant Rasmieh Yousef Odeh was found guilty of
the single charge in the indictment, unlawful procurement of citizenship, in
violation of 18 U.S.C. § 1425(a). On November 10, the date the verdict was
returned, the Court conducted a detention hearing pursuant to 18 U.S.C.
§ 3143(a)(1) and ordered defendant detained pending imposition of sentence.
Defendant has now moved for reconsideration of that order, and the Court has
ordered the government to respond to the motion. Because defendant is unable to
carry her burden of demonstrating, by clear and convincing evidence, that she is

not a risk of flight, and because defendant’s motion “merely present[s] the same
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issues ruled upon by the court, either expressly or by reasonable implication,” E.D.
Mi. L.R. 7.1(h)(3), and fails to demonstrate “a palpable defect by which the court
and the parties and other persons entitled to be heard on the motion have been
misled,” id., the motion should be denied.

ARGUMENT

DEFENDANT CANNOT CARRY HER BURDEN OF
DEMONSTRATING, BY CLEAR AND CONVINCING
EVIDENCE, THAT SHE IS NOT A RISK OF FLIGHT

Title 18, United States Code, § 3143(a) provides:

(1) Except as provided in paragraph (2), the judicial
officer shall order that a person who has been
found guilty of an offense and who is awaiting
the imposition or execution of sentence, other
than a person for whom the applicable guideline
promulgated pursuant to 28 U.S.C. 994 does not
recommend a term of imprisonment, be detained,
unless the judicial officer finds by clear and
convincing evidence that the person is not likely
to flee or pose a danger to the safety of any other
person or the community if released under
section 3142(b) or (c). If the judicial officer
makes such a finding, such judicial officer shall
order the release of the person in accordance with
section 3142(b) or (c)."!

In granting bond, the paramount issue which the court must address, of

course, is defendant’s reliability and trustworthiness. Defendant’s suitability for

! Thus, defendant’s citation to United States v. Xulam, 84 F.3d 441, 444
(D.C. Cir. 1996), Docket Entry 133 at 13, Page ID 1304, is inapposite as that case
involved a defendant seeking bond pending trial, a much lower standard.

-2-
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bond can only rest on a finding that her promise to appear for further proceedings
Is good. Thus, anything which reflects negatively on defendant’s truthfulness
detracts from her eligibility for bond, and certainly makes it more difficult for the
Court to find, by clear and convincing evidence, that she is not a risk to flee.
1. Defendant’s Lack of Truthfulness and Disrespect
For this Court and These Proceedings Demonstrate
That She Is And Will Remain A Risk of Flight
The Court presided over the trial and certainly is familiar with the evidence.
It is worth noting, however, that in her recitation of facts in the present motion for
rehearing, defendant stated that she was released from prison in Israel in 1979 and
“she moved and was moved several times, finally ending up in Amman, Jordan, in
1983, where she lived, worked and studied until 1994, when her brother summoned
her to the U.S. to help care for their father.” Docket Entry 133 at 9, Page ID 1300.
What defendant’s statement quite intentionally omits, of course, is where she lived
from 1979 until 1983: Lebanon. This same fact, which defendant intentionally
omitted from her immigrant visa application, constituted one of the charges against
her in the indictment under which she was convicted. See Trial Exhibit 2(a),
question 21 (immigrant visa falsely stating defendant resided in Amman, Jordan,

from 1948 to the date of filing); Trial Exhibit 1(a), questions 23 & 24 (defendant

falsely answering “No” to naturalization application questions of whether she
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EVER had lied to obtain an immigration benefit, or whether she had EVER made
a false statement to a government official to gain admission to the United States).

Defendant’s continued false statements here are relevant for two points.
First, it illustrates that the crime of which defendant was convicted involves
dishonesty, and in her case serial dishonesty carried out over decades. The Court
may properly consider those facts in assessing defendant’s truthfulness, and
whether her promise to return for sentencing can satisfy her burden in establishing
worthiness for bond. Second, it demonstrates that defendant does not respect the
Court, the trial or these proceedings, because she continues to propound the same
false statements in the same manner in which she has since 1994. Such lack of
respect for this Court and these proceedings of course undermines her assertion
that she will return as ordered by the Court.

Moreover, Defendant has publicly stated that the verdict and these
proceedings were racist and unjust. See http://electronicintifada.net/blogs/charlotte
-silver/defense-promises-appeal-guilty-verdict-against-rasmea-odeh (“Speaking to
reporters, Odeh said, ‘I felt the verdict is not justice, it was a racist verdict.””). As
the Court is aware, during her trial testimony and in the present motion, defendant
justified her attempted escape from an Israeli prison in 1975 as something that
anyone unjustly or illegally imprisoned would seek to do. Docket Entry 133 at 9,

Page ID 1300. Even if one is inclined to believe that defendant might view a
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conviction in a United States District Court differently than her conviction in Israel
(a possibility which is significantly undercut by defendant’s shouts in the
courtroom while the Court was meeting with the jury following the return of the
verdict, and later repeated on the Courthouse steps, that we will find justice
“maybe not in this court” but someplace else, see
https://www.youtube.com/watch?v=ieFeaz\VVZ78Q, at :30 et seq.), it certainly
raises enough questions about her intentions to preclude her from demonstrating,
by clear and convincing evidence, that she is not a risk of flight. 18 U.S.C.
§ 3143(a)(1).

2. Defendant’s Trial Testimony Directly Violated An Order
Of This Court

Few things could more clearly demonstrate a defendant’s unsuitability for
bond than a history of having violated court orders, as bond represents a
defendant’s promise to appear as ordered. Defendant Odeh already has
demonstrated that she pays no heed to this Court’s orders. Prior to her testimony,
the Court directly addressed defendant, reminding her of the rulings and the areas
she was not allowed to discuss. Notwithstanding that, Defendant referred to claims
of torture, referred to her time in prison in Israel as “a political prisoner,” and

stated that she was not guilty of the crimes charged in Israel. Each of those
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statements directly violated the Court’s previous rulings, and thus demonstrates her
lack of trustworthiness.

3. Defendant’s Trial Testimony Was Demonstrably False,
Manifesting Her Unsuitability for Bond

In addition, facts relating to the bombings in Israel, and defendant’s claims
of torture, also shatter any possibility of defendant’s truthfulness and
trustworthiness. While such evidence was ruled inadmissible for trial, the Court
has not ruled it inadmissible for other purposes. Such evidence is admissible for
sentencing, see 18 U.S.C. 83661 (“No limitation shall be placed on the
information concerning the background, character, and conduct of a person
convicted of an offense which a court of the United States may receive and
consider for the purposes of imposing an appropriate sentence.”), and the clarity of
defendant’s role in the Supersol bombing is something the Court may consider at
sentencing. As such, it is relevant for the present purposes because the possible
sentence is a factor which the court may consider in determining bond. In
addition, Fed. R. Evid. 1101(d)(3) provides that the rules of evidence do not apply
to “considering whether to release on bail or otherwise.” The government thus
offers the following discussion simply to demonstrate that Defendant has been
serially untruthful for decades, and thus cannot demonstrate eligibility for release
on bond. See 18 U.S.C. § 3142(g)(3) (in considering whether to grant bond, the

court shall consider “the history and characteristics of the person.”).
-6 -
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Beginning with her trial in Israel, defendant has consistently claimed that
she was tortured. Defendant’s principal claim of torture is that her father was
forced to attempt to rape her. Defendant claims that she only confessed to
participation in the bombings due to torture, and that she is in fact not guilty of
those offenses. The claims relating to the bombing are certainly and demonstrably
false; defendant was the principal architect of the bombings at the Supersol which
killed two people, and she personally placed the bombs at the British Consulate
which caused damage but no deaths. The claims relating to her father also are
certainly false, and thus undermine her entire narrative to the point that it most
likely is untrue as well.

As the Court is aware, defendant appeared in a video entitled Women in
Struggle, one portion of which was played as an exhibit at trial. Defendant makes
the claim regarding her father in the full video, and has in other fora as well. See
https://www.youtube.com/watch?v=v0Va7-cNxf8, at 20:45-21:15.

At her trial in Israel, defendant sought to suppress her statements, and a
“trial within a trial,” essentially a suppression hearing, was conducted at which
defendant and others testified. After hearing the testimony, the court rejected her

claim and ruled the statements admissible.
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The bombings took place on February 21 and February 25, 1969, and she
and others were arrested on February 28. (Attachment A, page 721.)° Her father
and sister were arrested at the same time. (Attachment B, page 659.) On the night
of her arrest, Sgt. Ezra Kalish, who took also took defendant’s statements, found
her sleeping in a room with two of her sisters. He and others searched her house,
and Sgt. Kalish found explosive bricks in her room. (Attachment C, page 701.)
Sgt. Kalish’s search report details the extensive bomb making materials and
explosives which were found (Attachment D, pages 543-547), and also notes that
the house’s owner, Defendant’s father Yousef Odeh, was present during the search.
(See id. at page 543.) At the trial within a trial, Defendant herself testified:

On March 1st they beat me on the head and
shoulders and threatened me that my father, who
was in solitary confinement, will be left there. My
sisters were in a room with prostitutes. They also
threatened me that they will destroy the house. A
man named Abu Hanni, after undressing me,
threatened that he was going to rape me. He is a fat
tall Jew with a moustache and blue eyes. | fainted
many time over. Yes, | met with my father, many
times. The first time was when | was first arrested.
The night of my arrest they brought my father in to
see me and after | fainted from the blows to my
head they told my father to explain to me what
they’re saying and then they will not torture me

2 References to material produced pursuant to Mutual Legal Assistance
Treaty, hereinafter MLAT, with a Bates number which was attached by the
Department of Justice. All MLAT material was provided to the defense in
discovery. Copies of MLAT pages referred to herein are attached as Attachments
to this Response.

-8-



2:13-cr-20772-GAD-DRG Doc # 137 Filed 11/19/14 Pg9of20 Pg ID 1357

anymore and release me. At that same time they
will release [End of Attachment E Page 1009).

[Beginning of Attachment E Page 1011]... at the
time he was threatening me with rape Abu Ali said
that he, [ABU Ali] will not rape me but will bring
my father in to rape me. When my father and
sisters came in Abu Ali vulgarly cursed them.

Q. Did your father say that they asked him to have
you confess to what they wanted?

A. That's correct and my father told me that. My
father told me that after he saw me in such a
horrible condition, they promised him that when |
tell them what they want to hear they'll stop the
torture and at the same time release him and my
sisters. My father’s condition was also very bad. |
obeyed my father and told them what they wanted.

However, defendant’s statement is certainly false. Her father, Yousef Odeh,
was a naturalized United States citizen, and on March 10 was interviewed while in
custody by an American consular official named Campbell. Campbell sent a
Diplomatic Cable to Washington regarding his meeting with Odeh. The cable was
sent at 2:33 p.m., Greenwich Mean Time, following an interview with Yousef
Odeh which had taken place at 12:30 p.m. local time. Paragraph 5 of the cable,
which is included in Attachment F to this response, states:

Odeh complains of uncomfortable, overcrowded
jail conditions, but he apparently receiving no rpt

[repeat] no worse than standard treatment afforded
majority detainees at Jerusalem jail.
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Obviously, if there had been any truth to any of defendant’s claims of
mistreatment involving her father, let alone that he was being forced to rape her,
which she testified had begun nine days earlier, her father would have reported it to
an American consular officer who had come to check on his condition. Moreover,
had there been any report of such torture, the consular officer would have
immediately included it within a cable to Washington. That there is no report of it
within the cable demonstrates that the claimed torture did not happen.

Defendant’s claim of lack of involvement in the bombings is similarly false.
Defendant’s version of events, provided at the trial within a trial in Israel, was that
she confessed due to torture. [Attachment G, page 1023.] She testified that she
did not know Rashidah Obedieh [See id. at page 1025], and that she had never been
to the Supersol in her life. [See id. at page 1029.] She testified that ten naked men
were brought into her cell, and that she was threatened that they and her father
would rape her if she did not confess. [See id. at page 1035.] And she testified
that “Those who tortured me told me what to write. They told Kalish that they
wanted me to write thus and so. Ezra didn’t allow me to write down any word he
didn’t want me to. He tore up many pages because he didn’t want them.” [See id.
at page 1025.]

Additionally, there is reference in the trial within a trial to Yousef Odeh’s

“testimony.” It does not appear that such testimony was included in the MLAT
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material, but some of it was summarized by the court. According to the transcript,
Yousef Odeh testified that he told the defendant that she should talk so that the two
of them would be released and their house would not be demolished. [Attachment
H, page 1233.] “In cross examination, the witness denied that explosive materials
were found in his house. As to the large number of empty electric batteries found
In his house, he said they were used batteries his grandson played with.” [See id. at
page 1235.]
This testimony is again completely belied by the diplomatic cables. The

consular officer wrote:

Odeh denied any knowledge of sabotage. Stated

he had been staying Jericho and only returned to

Bireh day before arrest. But his two daughters had

been living in Bireh. Odeh cannot believe they

guilty but says cannot be certain. Odeh was

present when police found explosives in his house

but claims he not formerly aware their presence or

how they could have gotten there. States police

have questioned him very little since arrest.
Attachment F, Paragraph 4.

In addition to the admission that explosives were found in his house,

contradicting his and Rasmieh Odeh’s testimony at the trial within a trial, Yousef
Odeh’s statement to the consular officer also corroborates another important aspect

of Rasmieh Odeh’s confession. In her statement of March 7, Defendant stated, “I

told her you can come to my place on Thursday, which was the date with Rashidah

-11 -
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and Hani to prepare the explosives at my home, and | chose that day because my
family was not home, they were in Jericho, and usually they do not come on
Thursdays and Fridays.” Yousef Odeh said the same thing, telling the American
consular official that he had been in Jericho and only returned the day before their
arrest.

Finally, Defendant’s claim that she was not involved in the bombing is
demonstrably false. In Women in Struggle, Aisha Odeh, who was charged with
defendant in Israel, admitted that she placed the bomb at the Supersol. In addition,
she stated that her role was implementing rather than planning, and she thus was
less involved than others. Aisha Odeh stated that Rasmieh Odeh and Rashidah
Obedieh had gone and studied the location in advance. See
https://www.youtube.com /watch?v=v0Va7-cNxf8 at 10:10 et seq.; see also
http://palwatch.org/main.aspx?fi=458&fld_id=458&doc_id=9862. That version of
events is precisely what Defendant Rasmieh Odeh admitted in her statement to
Israeli authorities:

10 days prior to the explosion | went with a girl
called Rashidah from Jerusalem to check out the
location, and we selected the spot where we were
going to install the explosives in, and we bought a
lot of stuff from there; like the jam jar which we
bought in the afternoon as we entered the store
twice; first at noon time and second time in the
afternoon. Before noon time we entered the store

for a few minutes which was not long enough to
check the store carefully. At that point we had

-12 -
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picked some items, we paid for them and we left
with our receipt.

Attachment I, page 4. Interestingly, Aisha Odeh’s recent admissions of the truth
are in contrast to what she stated in Israel. In the trial within a trial, she made the
same false claims of non-involvement and torture as did Defendant Rasmieh Odeh.
For instance, Aisha Odeh testified that she had nothing to do with the bombings,
and that she only knew a person named Rashidah from jail. [Attachment J, page
1063.] Her statement in Women in Struggle now shows the falsity of that earlier
testimony, which was coordinated with Defendant Rasmieh Odeh’s. [See, e.g., id.
at page 1061.]

In addition, defendant has given interviews throughout the years to various
other publications in which she admitted her role. For instance, in an article
published in the Journal of Palestine Studies, she stated, “I returned to the West
Bank in early 1969 and was arrested on February 28 and accused of involvement in
the supermarket explosion in West Jerusalem and another in the British Consulate.
We had placed a bomb there to protest Britain's decision to furnish arms to Israel.
Actually we placed two bombs, the first was found before it went off so we placed
another.” See http://www.palestine-studies.org/sites/default/files/uploads/files/
Prisoners%20for%20Palestine-%20A%20List%200f%20Women%20Political %20
Prisoners.pdf, at 45. And finally, defendant’s testimony at the instant trial, in

which she claimed one of the two sisters who was arrested with her in Israel died
-13-
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in custody is also false. See id. at 49 (stating that her father and paralyzed sister
were released after 18 days, and her other sister was released after a year and a
half).

What this recitation of evidence demonstrates is that defendant has been
telling stories for many years without any basis in truth, and continued to tell them
in the present trial, even after the Court told her directly that such evidence was
not admissible at trial and could not be the subject of her testimony. Simply put,
this entire course of conduct, culminating in defendant’s refusal to heed the Court’s
orders to her, demonstrates her unreliability and untrustworthiness. Defendant
cannot demonstrate by any standard, let alone clear and convincing evidence, that
she should be released on bond pending sentencing.

4, Whatever Ties Defendant Has to Chicago or the United States

Are Insufficient to Overcome, By Clear and Convincing Evidence,
Her Incentives to Flee and Her Ties Outside the United States

Defendant further claims that she has “unique and extraordinary ties to her
community in Chicago.” Docket Entry 133 at 2, { 7, Page ID 1293. Even setting
aside the obvious hyperbole that her ties are “unique,” i.e., that no other person has
similar ties, those ties are simply not enough to ensure, by clear and convincing
evidence, defendant’s appearance as ordered.> Defendant has had a consistent

pattern of travel about once per year to the Palestinian Authority, where she has

* Defendant’s community ties also were previously argued to the Court, and
do not present anything new. ED Mi. LR 7.1(h)(3).
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significant family ties. In addition to the fact that defendant carries the burden of
establishing by clear and convincing evidence her unlikeliness to flee, and that fact
alone supports detention, it is worth noting that the United States has no extradition
treaty with the Palestinian authority. Defendant’s claim that any such extradition
would be handled by Israel, Docket Entry 133 at 5, Page ID 1296, only reinforces
the point. The extradition treaty between Israel and the United States only applies
to offenses punishable by one year or more imprisonment, and which constitute a
violation of the law of each country. See Protocol Between the Government of the
United States and the Government of the State of Israel Amending the Convention
on Extradition Signed at Washington, D.C. on December 10, 1962, U.S.-Israel,
July 6, 2005, S. TREATY DOC. NO. 109-3 (2005), Article Il, 1. There is no
offense provided for in the treaty which would permit extradition, and obviously
there is no offense under Israeli law for procuring United States citizenship
unlawfully, and thus no one would be subject to extradition to the United States for
having violated 18 U.S.C. § 1425(a).

Thus, if defendant fled she could not be returned to the United States, she
would not be sentenced, and she would thus retain her United States citizenship.
See 8 U.S.C. § 1451(e). It also is incorrect to assert, as defendant does, that she
“was offered a plea bargain by which the government would recommend no jail

time, and she would be free to voluntarily leave the country without being
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subjected to imprisonment in the immigration system.” Docket Entry 133 at 13,
Page ID 1304. Assuming a rejected plea offer has any relevance to the detention
Issue, the plea offer which was made to defendant provided for a sentence based on
the computed guideline range, plus defendant’s consent to a judicial order of
removal. There was never any possibility of permitting defendant to voluntarily
leave the country prior to the completion of the present proceedings, and in fact her
removal would have been by order of this Court. Defendant touts her rejection of
the plea agreement as if it demonstrates that she is not a flight risk. But that fact is
precisely what the court in United States v. Khanu, 675 F.Supp.2d 69, 71 (D.D.C.
2009) found created an incentive to flee: “The likelihood of Defendant’s
deportation is a significant factor supporting a finding that Defendant is a flight
risk . . .If Defendant will be unable to return to the community after he completes
his sentence, his current ties to the community (strong or otherwise) provide little
assurance that he will remain in the jurisdiction long enough to be sentenced.”

5. Defendant’s Remaining Arguments for Bond Fail

Defendant asserts that she has Post Traumatic Stress Disorder, and that her
detention pending sentencing exacerbates her condition. Defendant asserts that
“Potentially, Ms. Odeh’s symptoms will increase and may result in a decline in her
mental status.” Letter of Mary Fabri, Attachment to Docket Entry 133, Page ID

1313. Dr. Fabri’s diagnosis is quite speculative, speaking in terms of “potentially”
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and “may result,” and in any event do not make possible flight less likely. In
addition, Dr. Fabri’s request that defendant be released pending sentencing “to
allow Ms. Odeh time to psychologically prepare for the upcoming sentencing”
makes no sense, because, as Dr. Fabri herself has testified, Defendant has
steadfastly refused to receive treatment from anyone, at any time, for mental
health. See testimony of Mary Fabri, Docket Entry 113 at 24-27, Page ID 1178-
1181. Thus, defendant’s release would not afford her any greater opportunity “to
psychologically prepare for the upcoming sentencing,” Fabri letter, Attachment to
Docket Entry 133, Page ID 1313, than did the year she had from the time of her
indictment until the verdict.

Defendant makes a number of other arguments. She states that “Attorney
James Fennerty . . . would testify that he is willing to have her live in his home,
and to act as her custodian, assuring the Court that she would return for
sentencing.” Id., 1 C. Such an arrangement may violate ED Mi. LR 65.1.1, which
provides that the court will not accept a member of the bar as a surety. That rule is
most likely based on the inherent conflict in the situation, in that Defendant would
be reporting to the Pretrial Services Agency, an arm of the court. It seems that this
Court has decided, on a policy basis, to preclude attorneys from being put in such a

situation. Mr. Fennerty owes a duty to the court as an officer of it, but he also
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owes duties to defendant. What would he or any other attorney do if those duties
conflicted?

In any event, as with any third-party custodian, it is difficult to see how Mr.
Fennerty or any other person could *assure” that Defendant would return for
sentencing. How would he undertake to ensure defendant’s appearance if she was
making preparations to leave the United States? No such arrangement is workable
or could reasonably assure the defendant’s appearance.

In addition, defendant states that “There are also people from Chicago who
are willing to post their homes as surety to guarantee Ms. Odeh’s bond. The value
of these homes exceeds $500,000.” Docket Entry 133, at 4, Page ID 1295, § G. Of
course, no detail is given, no one is told who owns the houses, what the equity is in
the houses, what stake posting the houses would create for the defendant, or any
other relevant matter. As such, it is a meaningless assertion.

And finally, Defendant devotes a significant percentage of her brief to
attacks on the Court, criticizing the Court’s temperament, Docket Entry 133 at 14-
15, Page ID 1305-1306, and asking it to exercise “mature reflection” as well as
“Insight and compassion.” Id. at 13, Page ID 1304. The government notes simply
that the Court presided over a highly complex case and trial with patience and
clarity and hard work, and despite defense attempts to try the case in the media and

through organized protests. Even though tested by repeated violations of the
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Court’s rulings, the Court never once made a comment or decision that was not
based on law or defensible on appeal, including the decision to revoke defendant’s
bond following her conviction.

CONCLUSION

For the foregoing reasons, the Court should deny the motion for rehearing,
and continue defendant’s detention pending sentencing.
Respectfully submitted,

BARBARA L. MCQUADE
United States Attorney

s/Jonathan Tukel s/Mark J. Jebson

JONATHAN TUKEL (P41642) MARK J. JEBSON (P53457)
Assistant United States Attorney Special Assistant U.S. Attorney
211 West Fort Street, Suite 2001 211 W. Fort, Suite 2001
Detroit, M1 48226 Detroit, M1 48226

(313) 226-9749 (313) 226-9698
jonathan.tukel@usdoj.gov mark.jebson@dhs.gov

Dated: November 19, 2014
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CERTIFICATE OF SERVICE

| hereby certify that on November 19, 2014, | electronically filed the
foregoing with the Clerk of the Court using the ECF system, which will send

notification of such filing to all ECF filers.

s/Jonathan Tukel

JONATHAN TUKEL (P41642)
Assistant United States Attorney
211 W. Fort Street, Suite 2001
Detroit, Ml 48226

Phone: (313) 226-9749
jonathan.tukel@usdoj.gov
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Attachment A

Attachment B

Attachment C

Attachment D

Attachment E

Attachment F

Attachment G

Attachment H

Attachment |

Attachment J

List of Attachments

Material produced pursuant to Mutual Legal Assistance Treaty,
pages 719-721.

Material produced pursuant to Mutual Legal Assistance Treaty,
pages 659-660.

Material produced pursuant to Mutual Legal Assistance Treaty,
pages 701-702.

Material produced pursuant to Mutual Legal Assistance Treaty,
pages 543-547.

Material produced pursuant to Mutual Legal Assistance Treaty,
pages 1007-1012.

Diplomatic Cable to Washington sent by American consular
official, Campbell.

Material produced pursuant to Mutual Legal Assistance Treaty,
pages 1023-1037.

Material produced pursuant to Mutual Legal Assistance Treaty,
pages 1233-1236.

Statements made by Defendant Rasmieh Odeh to Israeli
authorities on March 1% and 7", 1969, translated to English and
in original Arabic.

Material produced pursuant to Mutual Legal Assistance Treaty,
pages 1061-1064.
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BP {ll - PAGE 84

-84-
...the Court [word scratched off] will allow [cut off] and submit the photographs instead.

[Hand signature]

Mr. Kalish continued his tggﬁmony

To the Prosecutor — Rasmieh was arrested on Sabbath eve 28.2.69, the same evening the things were
selzed at her home. [ was responsible for Rasmieh’s investigation and [ am the only one who collected
her testimonies, '

~ On7.3. | collected her testimony which she submitted in Arabic and in her handwriting. From the date
of her arrest when she was brought to the place of arrest, it was already early morning on Sabbath eve,
4 in the morning. 1did not question her at 4 in the morning [ let her rest in my room. At 6 in the
morning | started investigating her. -On 1.3, [poss] | received cooperation from her. Thanks to 1-2 other
people, we gathered a large network. Thanks to her and Abdul Haddie, nicknamed “Hannie” and Khalil
we uncovered a whole network, hence, | did not take her...
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i

BP-111-85

-85-
[CUT OFF PARTIALLY])
[illeg] it in her own handwriting in Arabic [cutoff].

I stopped taking the testimony and went out with her to a [cut off] locations in order to locate the
members of the network. Among these, on Saturday she brought me to her cou...[f][cut off]the
defendant -2, she is the one who reported on Ayisha, on her part and the place of residence, she
provided names of others related to the network such as Al Kassim, Allya Khuri, the Attorney Bashir
Alhiri the attorney, Abdel Hafiz Jaber, and the following day of Yakub Odeh, who is her cousin. All of it
was [done]orally. | was looking to find the network people [poss cut off] and not investigation. Her
investigation led to Shkhem, Gaza, Hebron and the stuff,but not about the cells in Shkhem. [She] led to
Shkhem, to some girls who participated. During the same week of investigation the incident in the
cafeteria in East Jerusalem took place. Thanks to her we've also gotten to the cafeteria, because she
knew of the plans before getting arrested and she provided the names of the people who may have
carried it out. She cooperated with me throughout the travels. She worked with me for 6 days of oral
interrogation. Led me to places. Thanks to her we've arrested over 80 people; Shkhem, Ramallah as well
as Hebron , Bet-Lehem and the whole { West) Bank, so then I sat down with her
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BP 1l - PAGE 54

-54-

To the Prosecutor — the name Bashir

Mr. Cohen ~ | object to the question who is Bashir Al Hori, he is not mentioned In the Search Report. if
he Is relevant they will bring in Bashir Al Hori.

The Prosecutor — There are people who are written down here and we want to ask the witness about
him. ‘

DECISION
It is permitted
[hand‘signature]

To the Prosecutor — He is an attorney in Ramallah and maintained [word missing] he is one of the
detainees. The name Rashida Obadi is familiar, she is the girl who to our great regret, we were unable
to catch. She exists. The same night her father and her sister were arrested. She Is a suspect in the
bombing of SuperSol. They looked for her a great deal but did not find her.

Khalif Abu Khadija, one of the detainees, Is the man who led us.
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BP il ~PAGE 75

-75-

Witness for the Prosecution no. 8 Mr. Ezra Kalish — After being sworn in.

To the Prosecution — 4612 Staff Sergeant in the Investigation Agency Serusalem District. | was one of
the main investigators in the SuperSol matter. | participated in the search of Rasimieh’s house. | am also
signed on the Search Report. [word cut off-illeg] things was Mr. Bajin. This is the Repvort | am signed on.
When we arrived to Rasmieh’s house, it was Friday night, she was sleeping in bed with two of her sisters
in the room. lentered her room along with a police woman, | woke her up and | conducted a search of
the room. found two explosive bricks. Sleeping on mattresses, and in between the mattresses | found
explosive bricks which I handed to Mr. Bejin. | finished the search in the room where ] also found a
manifesto. Prior to that, [ placed the police woman to guard the...[_remainder of the page cut off — ek].
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BINDER 1 - PAGE 6

SEARCH REPORT

On the date 28.2.69 at 2350 a search was conducted in the home of Mr. Mustafa Odeh located in El-
Bireh.

The search was conducted by inspector [illeg. First name] Shinuel, Police Chief Mika Avraham, Ezra
Kalish, Staff Sergeant Partush Itzhak and Corporal Tobol Albert, Police woman [first name illeg.] Levi
and Corparal Shana Ventura, Corporal Israel Zechariah and Expolsive Specialist Albert Levi, At the time
of the search, present were the apartment owner/dweller and on the same night Odeh Yussuf Odeh.

As a result of the search found and seized were:

Batteries product of Great Britain
Batteries product of Japan
Batteries product of lordan
Batteries praduct of Israel
Batteries product of Beijing
Small batteries.

IS o

All the batteries were found in the entrance hall to the apartment in the drawers of the china cabinet.

[n the living room in the china cabinet drawer found were 3 receipts from Supersal [Supermarket] dated
11.2.69.
1) Totalsum of 8.35 Lira 2) 9.28 Lira 3) 13.50 Lira and a picture of [him] in an American
supermarket. ‘
A welding hammer product of W.F. was found in the apartment kitchen.

[EK. illeg. Possibly Arabic name of a CD] was found under Rasmiah Odeh’s mattress .

Found in the stairwell were:
a. 1lattack grenade product of Haly.
1 Russian attack grenade.
3 Russian explosive bricks 200 gram each plus half brick similar.
4 sticks plastic explosive material.
A package of Russian yellow detonating cord.
3 mechanical pencils product of Great Britain,
Trigger switch {on/off).
Grounded electric cords into two batteries and another single battery.

RN 20T
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BINDER 1 -PAGE 7

[PHOTOCOPY OF PAGE 7 IS CUT OFF DIAGONALLY, THEREFORE TRANSLATION MAY NOT BE CLEAR]

Line 1: [first word illegible] solder large

Line 2: Slogans of the Palestinian Student Union

Line 3: [first word cut off] Arab [f]

Line 4: [first letter cut off] in black container

Line 5: a jar of fire figuid

Line 6: electrical explosives and 7 regular explosives

Line 7: A white

Line 8: Block of wax

Line 9: everywhere

Line 10: ...Blue Plastic B.0.A.C. bag

Line 11: [illeg.] black plastic

Line 12: 3 documents and an envelope written in Arabic

Line 13: Things were put into a suitcase taken from the home owner

Line 14....[illeg.] marked with my initials of Shin Bet and dated

Line 15; 28.2. Also marked were many of the things with my initials Shin Bet and dated today
Line 16: There was nothing suspicious found on the above mentioned there was no harm caused
Line 17: Nothing

The search ended 1.3.69 at 0100 in the apartment in the Arabic Language understood by him

Search Party Apartment Dwellers
Six signatures [in Hebrew] Three signatures [in Arabic]
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BINDER 1 —PAGE 63

ISRAELI POLICE EMBLEM

This Document was Photo
Copied at the Israeli Police

To: Chief Military Clerk

SUBJECT: FILE PERUSAL
1. We conducted a meeting with the following participants: Captain Oshri, Captain Par [cut off],
Captain Kimchi, and Deputy Moti [poss.] Waldman.
2. We have come to a joint conclusion that:

A. The Military Court in Lod held the tribunal according to regulation 22 [Emergencies] 1946;
B. The court has instructed to close off the rights of anyone to peruse the closed reports.

[LAST WORD IS CUT OFF - E.K.]
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BINDER PART 2
Page 232
Kalish lied when he said 1 wrote this under my own free will.

When | was in detention at the Russian Compound | saw a doctor who was present in the prison. He
treated me. His name was Dr. Yuster. 1asked for a doctor because my legs were temporarily paralyzed.
Dr. Yuster gave me a massage but it didn’t help so they tock me to the hospital but [ didn’t reach it. |
don’t know what they did for me because 1 was unconscious and when 1 woke up they gave me an
injection and brought me back to jail.

Q - Kalish said that you asked for medicine for a stomach ache.

A - That's not correct. 1did not ask Kalish for a doctor but from the Jaffa police because my legs hurt
(once) due the beatings my nose and mouth were bleeding and | couldn’t move

[REMAINDER OF DOCUMENT ILLEGIBLE]
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BINDER PART 2

Page 233

Q - Why did your legs hurt?

A - Before | came to jail my legs never hurt. My legs hurt because the interrogators beat me and Aby
Anni beat me the most. Marcus also beat me on every part of my body. | don’t remember on what
date. Before March 7", after March 1%, On March 1* they beat me on the head and shoulders and
threatened me that my father, who was in solitary confinement, will be left there. My sisters were ina
room with prostitutes. They alsc threatened me that they will destroy the house. A man named Abu
Anni, after undressing me, threatened that he was going to rape me. He is a fat tall Jew with a
moustache and blue eyes. | fainted many time over. Yes, | met with my father, many times. The first
time was when [ was first arrested. The night of my arrest they brought my father in to see me and after
| fainted from the blows to my head they told my father to explain to me what they’re saying and then
they will not torture me anymore and release me. At that same time they will release

[REMAINDER OF PAGE ILLEGIBLE]
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BINDER PART 2

Page 234

..at the time he was threatening me with rape Abu Ali said that he, [ABU ALI] will not rape me but will
bring my father in to rape me. When my father and sisters came in Abu Ali vulgarly cursed them.

Q - Did your father say that they asked him to have you confess to what they wanted?

A - That's correct and my father told me that. My father told me that after he saw me in such a horrible
condition, they promised him that when | tell them what they want to hear they’'ll stop the torture and
at the same time release him and my sisters.

My father’s condition was also very bad. | obeyed my father and told them what they wanted.
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' BINDER PART 2

Page 241

Produces the March 7™, 1969 testimony to defendant.

Also in this confession everything 1 said regarding sabotage or the “National Front” is a lie. | gave these
two confessions when Mr, Kalish sat next to me. | don’t remember how long it took me to write the
confession. Kallsh interrogated other people and told me to write that.

Q - When you wrote down the testimony Kaiish told you what to write?

A - He told me to either write down what he wanted me to or be tortured again, They told me
everything and he just threatened me when [ sat next to Kalish.

Q - When you did write, you wrote it yourself?

A -Yes. | wrote it myself and those who tortured me did so in another room. | wrote it because they
tortured me. When | sat down to write they told me what to write and then [ wrote it. There are things
that when we went out [REST OF PAGE MISSING]
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BINDER PART 2

Page 242

Q - Those who tortured me told me what to write. They told Kalish that they wanted me to write thus
and so. Ezra didn’t allow me to write down any word he didn’t want me to. He tore up many pages
hecause he didn’t want them,

Q ~Who is Rashida?
MR. COHEN — | object because it does not appear in the statements.

PROSECUTOR - But it did come up in the trial within triat.

DEFENDANT TO PROSECUTOR:

Q - Did you say at the police station that you placed the bomb in order to enable Rashida to escape?

A -1don’t know Rashida. | became acquainted with her only when they showed me her photo during
the investigation, but not before. | do not know Rashida and | am not liar. . They tortured me until the
23", | stayed in a room by myself and occasionally | was put in solitary confinement. During the time |
wrote

001025




2:13-cr-20772-GAD-DRG Doc # 137-8 Filed 11/19/14 Pg5o0f 16 PgID 1401

e ah ey 15AET m‘ stRRREE HIRIHE Y 1 I : : 'Jﬁ‘- ’r’t’( ! x{ i'i' ﬁ‘iﬂg‘:‘l ‘. i

£ 7~

. A 9> //7,4/ 72 Ao At TS e o LR =

Qre ver v 3 s, Lty \5//9/'/;,//{
252 ey g B s /‘Q)/ /,3

DA g 2 -

.- A —/\7\/)// //_/2/ /2/_»\//,9_,/&/
232

=

/-{/” —A2 S

g 2% e o _‘_¢,f_,i££; o ,T’;§>

/J/,Qg o FES -l i—éV»ﬂ e

. TR DA PP
@M,«), ”/‘7/0:99‘ /{/;L_A/J,g NP s

L

LG

S R
12 ' 22’;?,5? & 5> oAt ‘Bl oo Aears DT -z

{? o . o3 e, oo e
v pad DS Ces ol prtow 47: b

VP00 A oML At T Ao p e

7/‘9"4/%/., )’_):/DQ_D/_}) A’,/‘zﬂ Ue)//')"{/
LS . ~4yy/>,g/ e cnls 23er s Al
?MJ,?/O,«J -/_’\,/‘3,9./5\9_// . 23 -2 32

RARES AyiS7 '/”{Ji?/{//a//@,a Aot 2D

PSSt B

001026



2:13-cr-20772-GAD-DRG Doc # 137-8 Filed 11/19/14 Pg 6 of 16 Pg ID 1402

BINDER PART 2

Page 243

| testified on March 7th. On March 2nd | wrote that | placed the explosive at the SuperSol,
G - Why did they torture you after that with regard to the SurperSol?

A - They wanted me to admit that | had ties to people | don’t even know. After March 2™ they
continued torturing me about the SuperSol despite the fact that | wrote down what they wanted me to.
1 have no idea why they tortured me afterwards regarding the SuperSol, Perhaps they knew it was not
correct. They wanted me to confess and that must be the reason they tortured me.

It ts true that [ confessed on March 2nd. The interrogations took place together with other men and
women and they said whatever they wanted to and then did the interrogations. '

Q - if on March 2nd they got everything they wanted, didn’t they want the truth? They just wanted you
to confess, right? That's why they tortured you [ILL]

A - They wanted many to know in order to get to [iLL]
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BINDER PART 2

Page 244

A - My confession was unlike the confessions of others. It is not true that { placed an explosive in the
SuperSol.

On March 7th | gave a different version and it was a lie and not the truth,
Q- Why did you change the lle? .

A - Because they didn’t believe what [ said earlier and they posed different questions. They didn't find
‘SuperSol receipts oh me because | have never in y entire life been to the SuperSol.

Q - Are you involved in soldering?
MR. COHEN —{ object. It doesn’t appear in her confessions.

I am not involved in soldering.
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BINDER PART 2

Page 245

When the police came to arrest me | was asleep and they woke me up. 1don’t exactly remember them.
They took me out before the search.

Q - Did you go the Consulate with the police?

" A-Kalish took me there. | have nothing to do with that place. It was all because of the pressure and the
torture, :

Q.- In your March 7 confession had you already confessed to the Consulate matter?

A —Yes, | confessed under pressure and under torture and later, on March 7™ | confessed and said
everything they wanted me to say. After | confessed they didn’t torture me any longer but then they
arrested several men who apparently confessed to having held grenades.

Q:—0n two occasions explosives were placed in the Consulate. In your confession you sald you ptaced
them. Was that a lie?

[REMAINDER OF PAGE ILLEGIBLE]

001031




2:13-cr-20772-GAD-DRG  Doc # 137-8 Filed 11/19/14 Pg 11 of 16 PgID 1407

S HAHE BERFWRIOTH L |

{H I | 100 0 I Y 5 (1

<
——n s’ 1/233”/ P2 Loy

>
:/é . "//‘/;&“ ’ - .
@i/. = R

oy, -
S 230D ¢ PR B e AT

- I P

S %/{/ﬁ e op

.;/:,,/f/ iy

S A S L ACON
7 ’3‘”‘/‘2.,2//’3 /*///;o

/W'/JQ// ﬁ/ ARy ‘

T o ‘ :

N

s U////’ ' ]
: "-) t,,/'O J?jﬁ ,

T—D /,’Di'
e v 2

KZ//P A /-’> ot

;’9’33/¢€l-€1—; - ' :
2AE ey eDe D o2l

AN =~ . '
2 /pj_ Yy JJ(é Al e g
PREDDR gl :

2o ./;,/c.:/:e/ -

/ﬁ///JW “0 -
ﬁ PN s oy
—Qﬁ/ A ) De MM_/& ﬂwj/mdﬂ

r

O

PQ/D,&

001032




2:13-cr-20772-GAD-DRG Doc # 137-8 Filed 11/19/14 Pg 12 of 16 Pg ID 1408

BINDER PART 2

Page 246

With regard to the Consulate | wasn't tortured any more. Then they arrested several men who
confessed to holding grenades, who after pressure and torture said that they gave me grenades. But it
was a lie they did not give me anything. Because of the beatings they wanted to blame me and say they
gave me these weapons. They pressured me because they wanted the grenades and the bombs.

TO THE PRESIDENT:

One man who was present confessed that he had grenades. They wanted to take me along to show
them where they were, but | didn’t have that information.

TO THE PROSECUTOR:
Q - Who undressed you?

A - Marcus undressed me, He toak off my clothes and tore my blouse because | was handcuffed. There
were investigators from the secret police in the room and one woman. Then ten naked men came into
the room. The first time

[REMAINDER OF PAGE ILLEGIBLE]
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BINDER PART 2

Page 247

Q - How many naked men came in?

A - Several naked men came in but I don’t remember how many. My condition was terrible. There were
three or four naked men. [ was also naked. Abu Anni was in the room but he was not naked. When
they entered the room they were already naked. They threatened me that they would rape me, and
that is what they came in for. I couldn’t control myself and I fell to the floor. Even before that Abu Anni
threatened me with rape and said that my father would be brought in to rape me as well and also that
he will bring men who have not seen girls for a long time. They did not rape me and [ fell 1 didn’t know
what happened. When [ woke up they disappeared. When { saw them | fainted. 1am not used to such
things and this would have happened to anyone in my condition. When the men came in | was stand
[ILL] but | fainted when I saw them naked. Also, Abu Hanni told me that they want to rape me and |
faint[ed] because | was frightened.

Q - Describe the naked men to me.

A~ don’t know them. |saw

[REMAINDER OF PAGE ILLEGIBLE]
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BINDER PART 2

Page 248

Nothing like that ever happened to-me and it had a terrible impact on me. You cannot forget things that
have such an impact.

Q - Do you remember well what happened to you? Do you remember it very well?

A - I remember the naked men coming in and Abu Anni threatening me, then | fainted. After that, when
| wake up, | was already dressed and in the same room. 1 don’t know who put my clothes back on me
but i did not. When | woke up | was dressed and also had underwear on. 1 don’t know how long | was
unconscious. | don't remember on what date all this happened. It was when | made statements,
sometime during the first week.

The first time they undressed me it was Marcus and a woman who was with him. At that time they
beat me and i fainted. They then poured water on me and the entire room filled with water. My clothes
got wet,

Q - When Marcus first undressed you, how many

[REMAINDER OF PAGE ILLEGIBLE]
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BINDER 1 — PAGE 88

ISRAELI POLICE EMBLEM

This Document was Photo
Copied at the Israeli Police

-349-

She reported of her own free will detailed information about all she knows and in each additional
conversation she continued to report. The witness saw the accused at least once a day during her
investigation. He heard no screaming and described as a lie her stories of fainting, hitting with a stick
and pouring water to revive her, At the end of his testimony he commented that from the beginning,
the accused took upon herself the responsibility for the terrorist act carried out by another young
woman.

On pg. 91, the father of the accused testified. Through hysterical outbursts the man said that he told his
daughter when they came to arrest them that she should tell all she knows but she said she knows
nothing. While he was in jail, he was advised to influence his daughter to talk so his house will not be
destroyed and he and the other two will be released. He was also ordered to hit his daughter in the
investigator’s presence and the accused asked to be removed so he does not hear her screams.
Afterwards, he saw his daughter as she was “going to die” (pg. 93) her hair [sentence cut off]
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BINDER 1 - PAGE 89

ISRAELI POLICE EMBLEM

This Document was Photo
Copied at the Israeli Police

-350-

He was once again told: “if you say the words we want to hear we will not destroy your house”. In cross
examination the witness denled that explosive materials were found in his house. As to the large
number of empty electric batteries found in his house, he said they were used batteries his grandson
played with, He denied that some of the batteries had soldered thread. If the batteries are forbidden,
then, in the witness’s opinion ‘the‘y should be taken off the market. Regarding the fact that his daughter
was undressed and her clothes torn, the witness points to the fact that she sent her clothes and her
sweater was torn. He repeats the circumstances on the day of the arrest with his daughter and his
words were that she was told that the law was “tell her to tell us what we want to know”. It should be
noted that in continuing the trial we heard testimony that the 3V batteries found in his house were
quite functional and not yet used and this is after the police witness checked them alil.

As to the trial within a trial, it is already probable that the accused lied and invented fantastic stories
about the horrible things done to her in order to justify to her friends that she had contributed by her
participation.

001235
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(This portion in Hebrew Lang.) (PAGE 1)
And Reta said we want her to write in her own hand writing all what happened with her.

Rasmiah

In December 1968 | went to Beirut to register in Beirut Al-Arabia University. After |
finished, | went back to Amman where | met a young man via a store owner where | bought
some stuff, and he needed to send a letter to a young man named Bashir Al-Khairi in Ramallah -
who introduced me to his sister whom | was with at school and currently in the university. |
took the sealed letter which 1 did not know the content of - to conduct. | came back from that
trip on 12/31/68. After a few days the letter which his sister received reached the house. |did
not see him ever after that day. After a few days | coincidently saw him on the street, he
greeted me and told me to go to his office after a few days to receive some stuff. On the
.appointed day, of which | do not recall the exact date, | went to the office in Ramallah and he
gave me the stuff which was divided into two péckages. The first package included explosives,
some shaped like soap bars and some others like fingers. As | recall it was nearly 10 bars and
more of the fingers. As for the other package it contained nearly 10 timing pens and detonators
out of which two were connected with wires, | mean electrical and the rest are ordinary. And
three rolls of yellow wick that Bashir told me to keep at my house, and scheduled a date to take
a portion of the stuff to give to Khalil near the public library in Ramailah after he had introduced
me to him. | gave him a roll of the wick, many pens and a few detonators one of which was
electrical. On that day, and upon my request, Khalil introduced me to a person who knows and
familiar with explosives because | had no prior experience and | like to make use of what | had.
On the scheduled date to give the stuff to Khalil, on the morning of that day, | went to Bashir’s
house. And through the conversations we had during that short visit, he indirectly told me that
few attacks were scheduled to hit some locations, one of which was in Jerusalem at the Sooq -
(supermarket). And some other attacks in Ramallah such as Labor Office and some banks as
Discount Bank and Leumi.

Rasmiah Odeh
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On my way home, | thought about what he told me and at the same time | recalled that
jinxed day which was 6/6/67 when we fled to the City of lericho walking on feet, and after 10
days we went back that very same way- walking on feet. After we were humiliated and after
what had happened to us the family, | became full of grudge at that time, at those who were in
charge and those who were responsible for us being expelled like what happened in the year
1948 which obviously was not enough for them. Consequently, | was waiting for the day where |
am capable of taking what is mine and the right of every expelled family. So when | saw the
explosives with me and | was helpless to even recognize it because | was inexperienced with
this, that’s when | asked Bashir’s help to get me in touch with anybody to help me assemble
them. When | saw Hani on that day near Ramallah’s Library, | asked him for help and he agreed.
| scheduled Thursday 2/20/69 — the day | do not have anybody with me as my whole family was
in Jericho, as they know nothing about anything | do, or about the existence of anything with
me. A few days earlier to that day, | met Aisha Odeh whom | met at Girls Guide in Al-Bireh, with
her company was a little child carrying a small colorful bag of candy, | saw like 5 similar candy
bags which (ILL)and | sign my name on. | asked her for that bag and she gave it to me. And we
put some explosives with a timing pen and it was installed according to Hani’s expertise. As for
the second box, that was brought by Hani on Thursday and it was full of apricot jam. He opened
it and emptied some of the jam in a container and he tied the explosives together based on his
expertise and it remained until the morning of the next day (Friday) 2/21/69 and that’s when he
came around 6:30a.m with a timer and connected it with the explosives and situated it inside
the box after | filled the timer to its limit which was 4 or 5 hours. He emptied the rest of the jam
inside the box and he welded the box as it was before. He left the house around seven and later
after him in like a quarter or half an hour, a person came that | did not know, as he was veiled
with a red kufiyah and he took both boxes from me after he asked me to give him the stuff. So |
handed him the stuff. As for the third box which was a cigar box made of paper carton with 3
fingers of explosives brought by the previous person mentioned by (Hani). Inside the box there
was a timing pen for one hour only. And | carried the box after | wrapped it in a paper that has
white and pink stripes, and | put it near the British Consulate which is located at Al-Shakhe
Jarrah because | could not do any other operation. But | could not decide; was it fortunate or
unfortunate that it did not explode. Because the timing pen was not that accurate as | realized
later, and after | put it with an hour and a half | went back home and since then | have never
seen anybody at all.

As for the rest of the explosives that remained after this operation along with the pens as well as the
detonators, the wick and the welding materials...etc was found at home,
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which is the rest of items I received from Bashir.

This is all I know and | do not know anything else, and I voluntarily wrote it with my own hand writing
and without any pressure.

Rasmiah Odeh
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(1)

{ want to clarify the truth with all what happened with me in this case; my connection with
al-Jabha Al-Sha’biah — The Popular Front — and the operations | did and was responsible for.

The Supermarket Operation: 10 days prior to the explosion 1 went with a girl called Rashidah
from Jerusalem to check out the location, and we selected the spot where we were going to
install the explosives in, and we bought a lot of stuff from there; like the jam jar which we
bought in the afternoon as we entered the store twice; first at noon time and second time in the
afternoon. Before noon time we entered the store for a few minutes which was not long
enough to check the store carefully. At that point we had picked some items, we paid for them
and we left with our receipt. We went back again in the afternoon with the items we bought
earlier still with us. It was like an experiment for us; are we going to be asked about the items
we already have with us or no? As we entered, no questions were asked and so we decided to
carry it again with us. We did not find the right spot; we gave up and decided to leave. We
bought few items and we headed towards the cashier, we paid for the items and before we left,
some far spot attracted my friend’s attention that we did not see before. She pointed to me to
go back and to check it out. We did go back for the third time before leaving the store and we
went to that spot that my friend pointed at. There were apricot jam cans, we bought one with
some other items and | asked my friend Rashidah about the spot to put it back and she said
either here back to its place or over there in the place where we saw cans of oils, and the latter
is a better choice.

Eventually, and after we did some exploring, we left the place with three receipts that were

found.at our house on 2/28/69 with the same papers. On 3/7/69 | went back to my house with the
jam can and in the second day, { saw Aisha Odeh whom | knew through Girls’ Guides, with her was a
little girl carrying an empty box which | asked her for and she gave it to me. As[agreed with Bashir
to supply the explosives, he sent them to my house via Aisha Odeh who asked me about the reason
why | needed those explosives, 1 told her that I'm intending to do an explosive operation along with
another colleague of mine, so she asked me to let her participate in that operation. Aftera
conversation with her | saw her strong enthusiasm for any Fida’i Action (commando action). 1told
her you can come to my place on Thursday, which was the date with Rashidah and Hani to prepare
the explosives at my home,
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and | chose that day because my family was not home, they were in Jericho, and usually they do not
come on Thursdays and Fridays. And the appointed day has come and Hani had prepared the three
boxes; two for the Supermarket, and the third one for the different location which | will go to. On
the second day which was Friday, Hani came to do the welding for the cans and to install the timer -
the two friends Aisha and Rashidah were at my house already- in the first can, but as for the second
can Rashidah had pulled the nail from the timing pen which'was set for six hours. After we finished
Hani left to his home around seven, as for Aisha and Rashidah, each carried a can and left around
eight and | knew nothing about them. As for the third can, | took it and left the house around nine
in the morning and | put it near the Consulate as | mentioned earlier in my first testimony. As it
came to my knowledge from the news that the can did not explode and the operation failed. This
failure pushed me to put more explosives again. After three days i left the house with a colleague of
mine called Samia from Al-Bireh, they are neighbors to us, without telling her the place we were
heading to, as we reached the British Consulate Street, at Al-Shakhe Jarrah, | told her when |
realized how enthusiastic you were to any Fida’i Operation-( commando activity), and that was what
you always wished for. She was very happy, and she said | just started to feel that | have real
existence and something to do in this life. We reached the Consulate, and we started looking for a
right spot so we can install the explosives in without being discovered again. So we went around the

Consulate, all sides, we could not find a way other than taking the pot of flowers and to put the
explosives inside. So Samia entered and brought the pot but it was very small, too small to put
anything inside. We left it on the road and we went back home again after we failed to bring a pot
from there. In the morning of the next day, Samia came to visit me and she had a pot with soil ‘
inside. We emptied some of the soil and we put two blocks of explosives and also two fingers of
flexible explosives along with sound bomb where we put a 12-hour-timing pen inside, and then we
covered it with the soil and then we put some green plants. Then, Samia carried the pot and we
took a seven-passenger- cab, we were among the passengers, and the pot was covered with a large
paper. As we reached the location, there were some people on the road, and also there were a
woman and a girl cleaning the house which was a part of the Consulate. We stayed outside until the
two persons left and the two women entered the house and closed the door. Samia stayed
watching the road and | entered through the entrance to the back of the house, and | put the pot on
the second window which | mentioned in front of Officer Colleg Ezra and
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two police members. | did not know anything about the explosion until | heard about it on the news
that an explosion occurred near the Consulate.

The way | obtained the explosives: when | went to Beirut in 12/68 to register in the university, |
incidentally met a young man named Yousef from Gaza, a friend of my cousins’ who are in the
university. After we met we went to my uncle’s house, we rested and had lunch. As we were
talking he told me that he knows a girl and he can introduce her to me if | wanted to. | asked
about her name and he told me she is called Layla Hjab. She is a student in the American
University. | agreed and went only with Yousef to meet Layla. As we reached the house | saw a
girl sitting in the room and that was Layla as Yousef introduced her to me, and an old man
named Abu-Hani. | sat after being introduced to each other and then I knew that the house
belongs to Abu-Hani and Layla lives at the students’ dorm in the university. Then we talked
generally and comprehensively about our situations in the West Bank, | told them what | knew.
Abu-Hani asked me about Fidai’ Actions and | said that there were no tangible activities, and he
said: 1 think the reason for is the shortage of explosives and weapons there but | think,
enthusiasm and youth are available, and at this point he asked me about a young man named

Bashir and | told him 1 do not know him, but 1 used to kriow a girl named Rima Al- Khairi and |
know where she lives, and | think she is related to him. | asked why? He said he was going to
send him a letter with me, so let us see you before you leave. Then he asked me other
questions like if | knew any well- known person in the town, whom easily can be contacted or
reached by any stranger, and | told him | do not know any one.

After a few days in Beirut, | have finished registration in the university and done buying books, |
decided to go back to Amman, as the Permission Date was about to expire. A day prior to my
departure date, | went to see Abu-Hani and | told him | was leaving tomorrow to Amman, he
told me that Yousef was also travelling tomorrow, so why not to go together, | agreed. And on
the second day at the appointed time | found Yousef at the waiting area, and we were together
in the airplane to Amman. On the next day, | was on my way to the West Bank, but the Bridge
was closed due to the water floods and then | went back to Amman to my relative’s house.
After | rested for some time we went to buy some stuff from Khalifeh Store, a phone call came
to the store from a person | did not know and he told the store owner that Abu-Hani
had headed to Amman, and | asked him if it was the same person who is in Beirut and
he described him such and such and then | knew it was the same person | met in Beirut.
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We went back home, and in the afternoon of that day, | saw Widad Qamari with a man |
did not know. She greeted me and asked me how | was doing and why | do not visit her,
| told her that | did not know where she lives, and | asked about her knowing my arrival

and my place and she said she knew that from the owner of Khalifeh Stores '
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who incidentally asked you about where you were staying, and | knew about your arrival
from Abu-Hani, but | was not sure about you leaving Amman, that was only from the
store. That’s why | came to give you this letter and to ask you to give it to a Bishop called
llia Khouri in Ramallah. |told her | do not know the person, and she gave a description
to where he lives. And she said if you could not conduct the letter, give it to Bashir and
he will do it. | told her that | have a letter to him but | do not know him, and she said
that | know one of his sisters, and she mentioned names to me among which was Rima’s
name whom | knew from school. So | promised her to conduct the letter. And Abu-Hani
asked me when | was in Beirut to inform Bashir that a present in a parcel of medicine
will arrive soon with a person’s name there and ask him to open every box in it. As for
Widad upon handing me the letter she told me that a present will arrive with the name
of this Bishop. And after | went back to Ramallah | conducted the letter to the Bishop
as well as Bashir’s letter. After a few days | went to the Bishop and | asked him if the
present has arrived, and he told me that it did not arrive yet, and then | saw Bashir and
he asked me not to go to the Bishop, and when the present arrives he will let me know.
After few days, he informed me that the present has arrived, so | went to see him at the
office, he said the present has arrived and | opened it and found so and so what else
..and | told him that | do not know. We set an appointment on the second day to meet
at the Bishop’s. As | got there | found that Bashir got there before me, and there were
some guests for the Bishop among which was Bashir. They took me to the room where
the parcel was, and they asked me to open the closed boxes, which | opened one by one
and | found the detonators only. At that time Bashir came across the wick and the
timing pens. All of that was in the Bishop’s presence. | carried the stuff to our home as
Bashir pointed.

After a few days | went to Bashir upon his request where he informed me about a letter | have
to deliver to Sadeq in Jerusalem whom |-knew as Ya’cob (Jacob). But Widad has told me before
that we will call him Sadeq, and | will be the connecting link to immediately conduct to him
anything comes to Ramallah. So he read the letter and gave it back to me after | gave it to him
to read in Jerusalem. That was before the incident of the Supermarket. | had asked him for
explosives after he told me about a plan for some Fida'i Operations, and he set an appointment
for me to hand in some of the items | received from the Bishop to Khalil whom [ met earlier at
Mr. Kamal Al-Mghani’s. 1testify that [ handed in to the afore-mentioned Mr. the amount of 500
Dinars, and two tubes of clips that contain detonators. Also Widad had informed me that she
will send us detonators this way. As for the money which [ gave him, it is 200 Dinars from a
woman knows Rashidah who had brought the money from Amman. | told Rashidah that there is
300Dinars and two tubes of clips,
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and all were to Gaza. | know that Kamal Al-Mghani is capable of conducting all these items to
Gaza, so | went immediately and | handed in the item to conduct. As for the rest of the money,
which is 300 Dinars as | knew from Bashir it was to Ramallah, so | brought it too from Widad’s
family and | submitted to Khalil to give to Bashir.

But as for brother Ya’cob (Jacob) who is called (Sadeq ), when | saw him [ asked him for some
bombs if he had any available, and he pointed to Hani that the effect of explosives accompanied
with bombs is stronger. He guided me to a friend of his called Samir Diab from Jerusalem who |
met before through the Students’ Union. | went to his house located at AL-Thawri and he gave
me two bombs and a small quantity of explosives, not more than two fingers of elastic
explosives, and two or three blocks of solid explosives. That was prior the Supermarket Incident
with nearly a week. | put them with the two bombs and the explosives that Aisha brought me. |
used one of these bombs in the British Consulate another time. The Authorities found two
bombs at my home along with other explosives.

[ met Widad Qamari through a Society, | started to walk with her some times, and some other
times | go home with her. One day she gave me some pieces of weapons that | did not know
because it was dismantled and she asked me to hide it. One day I met a guy called Abd-Allatif
Gaith who | was introduced to at her home. On some other day, | was at her house and Abd-
Allatif was there too, and they asked me to bring them the weapons’ pieces which | hid for
them, they arranged a way to transport to another safe place. My job was just to transport
them to Widad’s house, and then they will take care of it. Actually, on the next day, |
transported them from Al-Bireh to Jerusalem by bus, and prior to Widad’s leaving to Amman,
she gave me 200 Dinars to give to Abd-Allatif. After my arrival from Amman —in the month of 1,
Kamel Al-Mghani asked me to go with him to Gaza to carry some papers to transport to Gaza
because there was inspection on the road. |told him that | do not carry neither Jerusalem
Identity Card nor permission, so | cannot go. But | can guide you to a girl from Jerusalem, and |
introduced him to a girl from Jerusalem named Hayat Abedo who went with him to Gaza.

This is my testimony which | voluntary wrote and signed.
Rasmia Odeh



‘bl TETIN

_____ : ( PTEY AT BT oo 23V 2RO Y YT
(P15} Thbwnn by mn‘v own

3N nis ..)fz_’_z?..[!g ..... yapn 9en e Pprde O e wpn own

q ...... Q,f?‘)f,_’-‘_,;\_..h_mm N 1L R - I WA o ... b ‘OB

om0 02 2 nnownn agmn e yINpRT . e D4, v /9 ___________ 1 i

Nﬂ /’{7[ 95 ”’ /9) P e W YT von /Y AP m-;m,.(.g ..... avon 4020 8T pwnn
Wb dp Al /ﬂJV /""//7 yén /?)Vl’

p//u?{ 03 A Y T Lo VA 252 _’?_)z})'/
-/7/)’\,/‘:’,&71‘/_))2/‘/')/{60){/’2 s K

v

'/‘J-zpmr’/.r_sﬁy\) /ut.,«&.)\mjwf(_jw,x Cebed o
/)WQJM/JJV/Ql‘,MLQ‘U AMie /-/);_)!L}LDL‘,;M PRLE ML.
o AR £‘ B »L,,du/s*g
/y-')(;ﬁ,\ s \Wl}ﬁ.@‘dla)pﬂ/\‘/\l‘@)rbiﬁ)&
d%"w/e)‘dﬂw\u)fuﬁwl/rb\ﬂ/émwu;» (u«“
V‘/M/)Mﬁ‘c}! ‘e/e;/.a‘;,udl;_vb)\ L,__Jg/@,s..__a_g e

....... (\{‘;\z/,u)lf) TS ATE )J‘fél ﬁ'dﬂ)uuwb;)\ oD

A
cxr—””‘)(/(”/‘)"-")uz‘tfe/}—)‘@‘t/)ﬂ‘” ‘/u@ﬂ\d*w).

))&{,),.VJ\-.- N G /wiwu)&d)/ﬂﬁ)//‘ Lt o
1)Lp\ w//,JJp C««“’;} AW ij.)()p’\ud-ﬂ)r ZJL—,P)‘WUZJ)
,fs,_,o) \,_,/J \J.ggi_)-wwv,_» u:}-ll(,,&.bu’)‘_:«,a c\,_,uta_;,f:u_,n
Ls,,u)‘u* I—/LAL)L/"/'A/) ey A L u')/w\’),‘) *1-5‘,/)/"/ T AR
o )/,f:-*} éﬁ,,,: C,a,,)\(;//uéz«é_,_‘b’ J..,——W,L_g)- -clb& /-u—w?\ ....... )J
u/.,,\u&\; W)(,p’,cwﬂ,@w ‘;/‘j-»,)«.ﬁ.b..,)su r)—i.
q,x\/ijwwfﬁ SRR S JJ!(‘ M grnnlall. 6“,'*‘)’ -
/\l){}) C{)b ‘) ‘)2,_,»,\_)5';'*(" Iw—i‘,) r/vt\ﬁ/—‘) })h PRI §
BVIPURS h /’*‘)Lu/@ocﬂulﬁc‘/)d(&)d«}mszﬁ)«ll
BRI N Fu— i/,s,,\«éuu L2 .‘" A s ,j oy S by o £
M«wdlr’ AL p) g‘«ﬂzc a_-...ld ...)YLQ (_,e/su‘ ?.Lﬂ.,.,u \_a)._)__)
’ ul,ﬂ«)“ AQ\/‘}'\S’\A) L ”,J\NL‘,M (J)\_,,pﬁox)m,,_,»)'
L)\ oD N pa et IV T Nﬂ/f’/{r»/\sw/aﬁif_@)

r)‘)\fﬁ/g dfsr)‘.;.-‘\.’,f) Qc}.,«zl..c/)_p.__).l ,g)_j,_..)‘c_e .)\\:vm.‘.,o(»k
. ,yJ_,) o ") )-, <LJ‘ 33/4_4,_)\(/‘9 \“sjj\\f»_)u’_‘):“

‘r
i
|

6,58-3200/100

L " 3007 YR PIWOWR
@ 5 5 T

¢ l’)




BRI~ o) DS O on IETn

y .
e FTITOY DI BT e a3V B o ey
" {pab) frswRR ow m-m bR
- BRI YA e AR BT aTpn own

B>k O It S WP DPR e TIOPUT 7O

ATS PR e TR N

VO PR

o ﬁw,@n WLA c’\«w/,é,.w,;(wwa»éw L At
)J)(_;a Iy o) _u_\'l;e \,J;._s/.» Lr-’:.)/‘/-i e /J»&L__l..(.'ﬁ/s-?,l” L,,i...—-)
()/q)\)w y\}«& lé,e-/ et G2 L(_q,z.__‘.,,_guc.ff PSR S T ‘(w o~
'Q‘s‘/«x’)‘tb/ )‘)U‘@/}r&-‘\ "ﬂ’“'\-\-&# 'L rJJ'
/" -mb««‘) L}J_)——X/_{‘LJ)M Do b/u_a.—m 5/)/,/9 oJJu_)mM,r—D}
: (A/;,;» Leasts” QJ,.,J L JW 3 b) “.f/».&f,u_) ,_),..,»_(c»”c,:
(/J‘/JL:U_{' JLD&)/J‘/L«"/‘—«-S/ ,/J//!J‘ L;;v)/JL,—-—*’T;@M

Gl_,ﬁ(;»‘ ﬂj,_,,,xz/.f /\_),»fe..p,«sulc«_)t,. l\\',nh >
A D) /;»)Ar,j—w)\c; S N 2 B “//?«
v?f";)vwawc—&u -sbfyf /*R—)\-{'/3c‘w;ués“ -
(//J,j\(__; 5 ez ) 2,ﬂ_eu/f"v1 f‘}»)/) ,,> PSR S C/e;.l
/’)3u_,« ~ Mu s ol }J{_&l‘)p))ﬁwuoﬂp_\\
w‘/}m),L J)M*Mﬁbﬁ/wwb)ﬂyca;~- S S
s SO T s,uw}}muﬁh);ﬂmw1
Olpc b e LGN U B LY 0 WY wmww&fo;wa,;
\2.\ ..... )e,a,e,;- s lss. @ ‘.__,3/9 L ;5/_4}‘(?),;-,)._»

1

i
\-\/c/ﬂ J\Q&})d SIS r«fé\.uc?_w&bww DR S

o 2 L ,/m—-e» ‘,ar//)a,,.)awn_—x‘ ed bt b
,_sL_./'\.b’M‘-—S«@ MNJ-DJ\&» ,>{/x--¢<’),~ ,_./\/;\_)‘- 2Aprs
N e S B 2D
ot S SRS APICE L w),»,)u AR T G- ROV A Y
Q_(\J_JJ M/}S/)“’K/SL-QCLLL/@W PV PN S SR
\}ys(_y@,&-\ el N b c.,»\,uu—ﬁou/ica.\\ @/««\»‘.} u;b\ﬁfs-bc‘-a_ﬁ,
Q))/yw/u/wwu\w,,)w\ kel Ly R
rJ)L"‘)\ et AL \_O/w%)@b}u»;r»—h)"g,))\—-»p&\g &)..P‘/LJ /4...;:)
Sy L3S/A}——“---%M wuy.kww,,)fu-w) 1_;1,») 2,5
(/’—é’)) Q/?ﬂ‘)w)‘wylb &Léfw--cw/;_l u‘/\n“l
\.._a)g—éf/\ﬁ)cﬂl)ﬁ/{«?---g-—f D hg “LL_, /_/M_.})'""F’;'_—«JLS)
\33,))\ S A &f,ﬁbuui‘—)jﬂ)}.“\ .'</_\1\,:,_ng'__$\&,
s S et SN N a3 A 7> f“‘) IS WL VS S

P D =t
\M*/\fkr\,;—.\...f ..... > P e S\ 2.2 AL__)W M
T _‘ AR o ) g
...................... . et mneea B RN
<,\Z>.—.°..,\)’S ..Cm @A@Q.}...Q.:&..M..w \)./ca—f;_a'.).‘.é;) " - ad.L _;"J\ _— J\K Lo '!
........ A.éi,w,‘)\i Ay iy ‘(} i "PLJ\‘?/ J‘”" NS Y 6 2 N2

6.68-3200/100 i 3007 YRDY RWUNR




9

JEUTUUUERURURINY, - - 15 ¢ 1) SOOI o) I i1 |

/

ITITBY DRI BN

SRS ) = - I8 -0

................................ DI DTvn ‘on ,_.._..‘,‘.._;.._w_,pn‘wn ‘on .
SRS 1 1) R TANDWRT 3BT e nspnn .

037V vaPI upamn
(1,';:5) AroTRT ow “sbmon mon i
.................... AT OO ... oTpnown

NIV DIPB...... TR0

........................ e TSR B TR DD

L.:.."?

6.68~3200/100

3007 YR nopwn



L on evememw, OB TR

&\L“\f AT

Lonryes m*mxi ,-' ﬁg/‘/ P8I hy

"""" ST C:rp:s) 'mwem I T soen own
. A;.mz:::;_._.:a.?.v.m?. (M. wiapn bR L ) c»,/ ARNB aTpn oo
............................... AT TN on - PRYBRON e Ty o . B e
"’mn ) \] 'hnnnt:m-r :13‘3‘1 2= LAl A mxvm ,tm’)»/ TP, JQ Y gm-bw nw

o /‘” V//‘"/ Y . {01“1711'1'1 5t i T 1IB0 /‘W /’/;)/M o /:?’J, -ww'r%/ 3 2'\&11
R 4/ _________ A7 -f,{',”f.,'._:ﬁ_/.c‘!,!f/_':_._'.é)b.’,./.?._.,._/_{?_J_-.‘.’.-..£“ P Yn. [on _rn

/\,/ dn 23 S N R R . o

/My) QM»Z[ ........ ﬂ/ .......... Aeorn. polsr ,w/mﬂw ..... ﬁ/w/@/xg)

,.__,_..~..‘.J/W,?/> et D ;w. s S
ij)\,g;wt-c_s' NEPRNPERE-YS WP R L*}J L Ee) it
C:\—-Lé-“ ©.... %%‘JQMM_._JJJ“‘_ \1@,“"
K—"Li{o/_/—&f—-«é‘;; /Lﬁj)lyw_}ﬂ) ./J}L’/,,J -------
et e WDl g B oy ST WENPN
6’) ------- LJJWJ\,@\QWJ/M@M”-. -
/ﬁj)}) LJ—?,D/{VE'JJA»o* /b)\va,J\,‘))) Jpﬂ_,,{’;/)iu.//g
s 0\3‘,)& )d w-a-—-—y«”) ;e/)r*” ‘};’) LR 7 e BE VED NRER I
NPTV SR S N B
)\/L’“{/l‘/ﬂ\wi"’“ p)i,_‘a;"‘—,l/b&_s ...... wL_,_,g_.Lacx.)./’)
_,;J)C/f)/ys(/; (S/‘WJJ:OJ ff,.ﬁ.{,w_/w ...... L - J\Qu
u?/),ﬁ\w.-) e )‘7/’6\),)’2 u)») A2 5-~~L—a-? TS
Ol L,,/L._,»V*./"L\)L.) Lé:—’i/g, (('-—a i _4...9?7,- ........... \f,//_,. Lo »
/}LJ)M o /JJSM .»/}_/)/»J--_VJ) 7“;9;,)'1«\//)»} ,,)J_-b .
Lﬁw xm.ee.“y,g) 5/_0_3 ,/,p)/» Y \_)L__,_;’s [P ,_,/\524-,'
(S (y.»)bfw)); T Lipias.. £ /,))w_;
M\V)L/J»JSVL&QM;)\ L—»JQ SN },2\ 2 wa D S“N LIS (),A .
AT [}kg_),g__,.j_g /)L_..D‘_.)LA} »
.~y 4 ~

-t

;,Juw \_,z s g,)\julﬁz.hy)w Lp s) 5‘ Jz:lt LR W PN § I
Jw,/»\,bw/v}kdu) LRV _JLUH (\)A»,x)\ Lros w;»a_,u
(& ot 2 )_;-HM LL/—-’?/\/’ )/) w/u L»@J)u\d*) L wﬂ
T‘VVV /,\,..z b/‘-)&,u\,/)})\(/u Eﬂ-)’a "{V/QAV- {/ﬁ \—«4 L.WJ
w},./*uy«v duxﬁ AN L2 BN AR G e ) s

(?/V,‘/)N\A_c\.ﬂ)j».d,. 'M“"‘“’""b‘)‘ ) "“/)S/J V,T/’ot'\/"\‘\

{yﬂg\ . 1 W A e S S l:),&/i—awu/
o S B = (’J/v/»—d
\,zl?)é-JJ’ //a»)laks AR u-ma/jww!iw)(« RS WDLH
,_g u,\),,/ Al w ::_.«.,_Le..) s \._,a.J‘\N.L,aA ,\_/3/ 1 M/t’r).z@,x
J,é..;) B S f‘";w-ﬁxa-—f L
e é.,j,.,g.,‘,.,.w.' \CXJM/W\WQW@JM -
e ﬂ’)g,wd)\@@;.sy\‘ Loy PREE > INE r : AP
L AER-3200/100 - N - 1007 SRwy nSvms




}
J
. , S
¥ : /\2/ .......................... R T N LR
RS U R LY AP’ BT 037V e 22 ey
. (1p:‘;) Arneppn DY *Sommn BUR
.......................................................................... STIEPR U e BRI BT oTipn Den
P BTN SO e *m‘%mn ) Y NIV DPD e oo Jon
2 11 SOOI 10105 2212 DA mxpm _______________________________ T DR oo aTn P
‘mm SR e T ,ﬁnun ________________________ [ AVOT e IRR
(} i_f))f& ,) WJ\Q..,M ) ),,:7 i /,&.}Ll ,,).f‘),\;f/).).)_.
g 5\.3,!..&?/} (7,:\5 b/_ﬁtz)sb)\z) ?‘)&\,ﬁ\ \.»()) \_;’,!\
o A wm s Lot s .. 3,
-;(J/MJ\@)_L’ ,st-c;;“,).,m,...;;; _N)/,,lwwjt/f)u/ SRS
; 4_,__,_“)1 f.._,,__...,fz,) ,,/Jbe A%} r,sU f_g,.L’J) ,s_..LQ (wd 1(")._1 PYAN Q_g L
: <(M ‘C,_S‘ ‘ IR, A’ L-QN ﬂw_,ﬂ_./.;;;._cm.,__:.z 3@3‘,_,,,)/.,@)) Pal LJ))
..://\,w/ Vv.)l_ﬂ/.u_’n- ,JJ\,,J\ VA_.R.)'\ \,)‘(,9,}‘)\ e B e L

LRI - (—wfs)‘)c)l_é)(_:_.uf?.,_‘,b L};o—)’c.;/‘ C&z“) SPAN

. PRI - s

. »ﬁ}déM,}ﬂpﬁ»‘)juﬁMﬁM%)Mu ;
R .

T Li,«//fu IRV IS U R NP AN A LS

]

) w R

R B R R e st

(V.. i ° a A~ » 4 4 :"‘ L [ .

O Shlae f) ..... w\w N c_.; Jw/ ,ﬁ@w SRS
B )j«ﬁs—f’iou)oﬁ T T I SR B S

/,.L/\
----- ,,_tg.‘,w} l/fﬁy/-lv- 2\/5? \Q{WL&}})\W)\
\/\N\/k’ ‘*’ A ,\W_,,—/*w!f ------- fft,x\)_:))d L‘.:w}é P SL I
\ );wp//m_‘rz.;& L,./,,)'\ (})}; )/__,52) = ”/‘)\«—f"k)"/ﬂ%ﬂ"“—) 3/bx /‘*’j

oY Q/>w»y)>ﬁﬁs R \M.s:ﬂ,fx%teﬂ
c,u/.ysf),» L B L 22800
e e B2 VLS "“”“/““"‘)\Z“Qj') )/)Jd ,;/,::« L) {pﬁ),.——d,__s.u_,-ﬁ
_‘}1?,0/3 JJ_/,AJ WM‘“" QJJJ} )_)-"w/,.@j /J»JL-«—-'
';x))LLJ«-—-*,»—aA ,,.,.J!Ji,\,JJ b/.,cg,\)-cj/.-e_)lg,ﬂpiw 4;_.,.,/
/,,‘LA,,J_/W.A;XQ ESB N ,«\%_Lw(’f.x’) _— /QL@'BM o s S
wgi/u\us_w._,o L,;/Ns» _,‘)M@/X?J)»—)/nwwhu"i

r/v‘*‘ ‘*———*/_su\,‘:ﬁ»\ oy u*‘zﬂ—-»(?‘ JJ:\; __,M/.,).\ . CJYJ Lo lios. >

S \g_;::::ﬁ;B?/‘_;‘f;Js& I - L&«?)._.s ,»*,.7/ (s.L-u-h_-al W -

B I (Ls‘//L}J;—’W))CMJJL‘MQM‘

C__“)‘_VM ?:__’A—'u (7/—"!3-\ .{’/\M.« <
@v-’ ,.J/)J \r/,e,»« /jd)ubﬁ»..ﬁ,.\*.;}) &,g_;_,u Py LJ)E%*j S
l\‘”,.,/ L L)J.&_D ........ L.A.Q-—»k/.ﬁ‘-)-.:’f\ﬁ.my)_?w )

) )‘\é.p.&/l’? J'& E-)‘.ﬁ)&}‘\ L\M-;}--y‘xq

S ~Cay!

N J)\/v/(\-"/\y»m f‘-'-“-t“/"”’ =
I S S | ‘?-" L.AQ/JJ-{P& .SJJJ\ ')\)';'C—J’) A

ot _,,_,__) e A e A M)’J‘ = L_,J»),.L-J__,_Jl_ ’




. ‘ 3 )"(’d ) o

‘on YT

PP PRI B . / 2 9/ ‘/ i p P22 B nyTin
» ~(3pab} Fnswnn bw “pn men
T S RSSO .m:v-l B e ARA DD ampn oo
................................ PN TR 701 o oo BB OB e PTIZY DR e, TOPDTOD
2% 1 SR IOYN 2YHT e VVSPIM e AT PN S T NI
......................................... NPT P MU AT ABOB s mvm\,_‘..;,__-. nvwn . TPenn
J/f\,«-yc ESEY G/...,:.sl/}_,w,)’& rctﬁ ,f‘ ....... ). ,A\,e\ L
(WJA)M/I;*MJ PN U, ST - N _,_))J
; J_’;c,,-,{/ua_ﬁﬁtmﬂ) ..... L. ,)/*JJ et S g,ﬁ;—*” aa.),p
%Cf—g B 7‘"’)"‘”&)5 'flfpuf‘"’ r“-’ ‘)\ ﬁ’” & “&/\Q\ .
. g cgl‘f’q_&lg R Lol -t L)m/)) (/
\//uw ) «s’u?W e\ \m.@.e..w/ﬁ,»us,m‘gﬂ....yg ;;M‘ é
. avg‘- T (e ,..—4’ __,,,./...J éu‘__; _) ‘_u___,,x,_) )L'LAJ lu),p \m,é. L/,u—# ........

| /\é;}_;é)/ps \JL» ;;;pij,wfdyaﬂmuﬂ@ﬁgx_}?@;
55’)(7»«»'%4/3;’0»*/”—3‘1—3 NS 3/ »«'~-~;;”).s /}, V2] yv,)/-—.ﬁ-) ------ QA,J AR
AT (W}m)ug‘\(j/‘; (r,/ﬂ(/JJJ s_se/)"_,‘g,/)_)‘z/ &J)u _f’.ﬁ)
f. IS0 S8 S S-S Y USSR 3/«»»/4} G,e.u)aus st&_swn/w‘l
\S' \/{ st W,gi/,“. - ,,w\)sbz A eff/t yL-/”J
J)L,)/P/\Lv) /M ) L;ﬂ»g,)'\fta/vﬁdw?g\yus
(BLD) ’;/)J‘L.}ﬁ c_ﬁ\/*‘?)ﬁ)w\AL}a/MMJS )'\3\}\“9
APV R)j,ﬂg _,,,L/ga,y), D S IV \Cgfa
S UL/C}UJL/*f/L_)”//{)} ,}-;«.\);}ﬁi,;wu,__,)»

L;)/%f\»..ww—v/3f;/v~l uﬁ} c»a&}-la)\.ﬂc\.j ok }__,.x

&V/V/)w \)L;&)CVJ/&- ,)\C“;)p\)yu/,(‘a, f_,,,g_f«ﬁ)i
NJ\/J_/w wu/) .vyyv/s ol @JL/)J—»
W‘w\u/ﬂ'S,y \-«\Q—)g_)«)-w a&‘//v' Q. JL.Jz_)/J" m—/’_/g
/MLQ\(_‘» khﬁ-«&‘i@cﬁ}/d\) ol b L,/_Je_;uej)z/_*;)
ssjy}w /A,/)-,A J)bn t e Jops e \),)QLEJ o" 5 . B J_,Ju
f\/vw C_\,/»s?x) _,QLD B AVERING S Q)fd U/MJ,.,.;,.__
);\)s,i.m/uf) \,s.xm,,e h,wv/;_w.ﬂd wux_sdg R
Sy p)};éaﬁvg/,«wu_))wl 22 - PRIy ML,»....L,W» A2 e
VPRI S S L{,)\@ M L2 /U&Jg)\@_,..f_’, :,/)L\D
/\)&M);JJ)WJ/EJ\\‘,A,)\Q}\CPQ,JJA M_Q)ﬁ)u!(),u
wj)\,o\ wcﬁld\;— ﬁiwuw/&y\a@auwww3w
\,\, PSR LIRS - J,aws\/ﬁkﬂﬁag@gz_.y DN it e
Lvds ) \_MS?L(,.?)>-—*’) R )‘JDG{_,.‘JQ)»AJ PR EN 1R o W ,dw\__,_."

)‘;,pj;\ﬂ{« C/)Jy}gob1/aw&|/¢ )\(u»(,_)“-‘ )LD~—

d;).,l.ax}:_‘ﬂeg‘.?._i ..... {‘J_ t—/‘”"js"“‘)’J’D j,’u \/y/f) /,)..(;:.,.an\.ppp __//QJ\,I ,:Jr.«

: J/\J) a /Ln___}}waJﬁ,é-- f_/‘)~\.£ L,«/,_ﬁ) ,..,_&_35_..(?,«27.&72__,
§ o F
fv/)aﬂg(//\‘,i ..... M/.c\,y\,,ly,/(:zﬂ,,, s/)s)) L,

(,C"
yjp.z}....,,,emwjfs\&*“;z\fgyz M@/)/u,)i VR Ve LS

[

Ly / .
P -_.i":,_:::t‘:;.’._ﬂ.ﬁ...\‘:wa M.!),}/.w) P el L._n)_t}) 4 > u‘_“;.) &; PR -




Sy

B i TR - - Y )

PPPBY AN B e _mms:%:_/\f SO R R (R EAL
IR R B ARA DY nmIpA oon
_________________________________ AT DTIWR 708 oo RSO ON L WNTIAY DPR ... POODR DD
,,,,,,,,,,,,,,, T o TMDYRR SO SO TR EPR e TR NID
. 'mrﬁ L Y3t INNT DO e P nvwn _M.,_-;ﬁxnn
,)) /)3,» f) Jw@/» FIESPVLS AEFCH Y gs_x_a_z__.,:u);a.
:L,L)/)J,J(‘/t—’u)), AN (Qaw,a QLQ).J u’g‘ _/L..Wz PRI ST UL
- I Y- SMB T BT SOV IR JL//)WJ A C«M\»—?‘ N
) 10 m..,).}wp, ,Jusg» ol &4/,@ - 19@4’\/ qus

A//;l)cy\;;r-)/*JB'»\c_f-?L _}4)%» )jw.ﬂ;;;@) w_).bl
c)/uuﬂc//iu) ) DALY L b C;MLM

qb/., NVJ Z//J).: ...... %‘}1@\/‘ ./;J/-“m:-—l\ L«J/ >,»f>-1 .
(_}/\)_Jf)u L,/V/«.._-—«J/&* c__\L.c_x/juZ?‘ eﬁ)\—«'\ﬂ 1__2\13))\ » ‘

%}uu x/cJﬁ)) '/"J\,\DG(:g/"{Lf‘ L/_/A....j_a,,_/f(up)\ gfp
‘,J/u’)u\/ - J,/\%i cmf’ rlu//’f/f“L—/“’/t-r_S )‘1))‘-—9} y-df oA S 3'

C/JLJD) = {_;JW);B,SMJ B / SRS L IR W S WP - j«*?.»/ﬂ

4

o

rb\ﬂ/«_f R )/,MJ e RIS VLN A i 2 _)Ja ,l///,n
C{\»J\.ﬁ) )r\u)vyu JJWP)jQNJ e ,__.M_&):UUL,\ = Do
&»/‘«)‘ﬁjih_/ﬂ.,@)\ S0 R ‘w' /,:r‘/*s? ,)/&mww‘*&w—»l)/ »«-DM} kk«{ﬁj,é'
B L e
&s""j) MM/’&L:M}',MJ SL*& e ft”d))\r-xj\ Dl S R

P/f\/Q{JxJ 3—’1:»_)‘_/)‘-»_—5% Le;)b--—\ >L_g" /J,J\,_\ ‘>j/ EERUEPR =S e
//——ﬂ?) ,)‘_D,)/,})( ~—-~'“/\»—£ S S ,Jf_)!_/_? e R S
e gpe /L,q/ _,,_AJ\P /,4,_, ).)%,,,s .d..LL;:,C/JJ.A_o. N /._,q/_,_____,,,...n
] ETEES (‘3 e 3;v”‘f*'f’ )’/@N St r—“‘x‘h—” d\d e
}7/7,/)7‘*3)*‘ X/,u::/) A peisp > Do Ny S 2 MJ%_*_)q -
PES\IPS TN //,,.) EEA PR L L e BRI, Y R ]
//_,,J/;,/H’,)l dh . ;3\/‘/(\/_))"55’\“/,1_;" /&...._JI_)S ,;?/,:_'5 .....
C//;—?/\.VD P D s -f—»«»D) AV /\}_J).
Coasd 1)((///-.)_)\\,?\)3&-\?*}\%~ﬂ) L/‘f)b/ .5 e
M)>‘_,*(0,7).£/J*,Ld _QL_/)L;./JC,.,JL; )\_:,_jc,,&.;);_‘,zw .......... Lo
/Mﬂo‘fp‘/d\())b"w/d\r"““j)/,w ,,,,,,,,,,, :?\,_,,.« L,))
(///_a)\_:? “p’vb‘fJUD\J\(b T Vs WQ‘LP)/)/-)//H,
(}.‘w\le/& 2)a J)//J/L»/.Jw)‘cv)mcw/b;x ux)}
V) el A o) Ve ,z/l-?_&w ISP S~ W e s
Py 1(})\6/()/4,)‘} S ,.:J/JM P
S o o -~--)J,;)»@H»Jw F\EX‘H At gy

o o I e Bt ) o o i
)\/)u)&w,u\u S S e LS st Uz.w,,ﬂl)
\p\J\M‘ “«)_)M‘»ui-;}ﬁf‘a)’ O g L) 3//,.»——*
st e e LS. 4»«/--4—-«@,@ e, e G e

4

C/L— .(J,s-u_‘;.e..\J,m/\;)({k","),) k\/‘é./-" {”M /*-*)"Lxg




R

'cn ,.~‘: e o DB T

______________________________________________ h'l"l‘D‘? NYMIRD. DY . e ij e ,)/’/J) L BTy
(1,7:‘-) 'mwm v ’tﬁ!ﬂ bwn

............................................................................. 3713'?'1 RN LAWY TP DeRn
............................... IR DTN 00 oo TODOI YO LTS DWD ... TYD 0D
_______________ b2 317 OO o 1 1.»1:/f g e b ol (SOOI ) - ) 2 1 ISR o2 2317?5 TR DR

‘ _pwna bt Y WTT LIIOON e DWPRA aven ;/;' [ﬂ"‘ﬂ(hﬂ

\ )/(
f” /i_,; WM,?;@.-,,:%) L3S el Ly s 2 e) S o
W,«J ‘LQL LI ))* s ay‘f—ﬁﬁ 2 cfﬂ--/‘-/‘ ?/JD
X . \JAW/;\__‘) /‘;AJ.\)*Q~—Q~D)L/71‘“)1(:\ q‘t

DR e )((\»J Yot \/W AJ)L“?JS"’)) )-m,.—&)»—na,t ‘?,»))‘ LJ 3
o\/ &&D VRSP e &:WJ /&fﬁuu AlsA \y

4\) N}—J/m—f (J {yj/'—-" ~~~~~~ 5-* ‘L-z)‘# ﬁﬂlu;)u iy -
(;"Le)‘) e,—C/ y;’-f’ﬂfs’wmwe 0’3 e DL . ww)‘ ﬁ! ;’;;M-{—;;ﬁ-
&M.)\;)\/ ﬁveﬂbw,)ﬂt,cw»ww))ui,ﬁ
et ! —é..@ub) NJ-*—EJ\ .

C".‘)”‘)’"‘Q

/-f' :.«J/A‘.Jt_f_u.) aﬂ?_—«/}w ?_-, Wuw)\ L;‘c‘..S_xL-«S‘-
/)‘),)/.) l‘-m:a\ MJ_,.,.AL‘M/@ ,./J\x%.\_,-» c.’;«:/;» S U
Zéz)@&_) C,«u\}iﬁ3§ SISTI ,e,a.sxwa o SER U S S E
Chor. b byt il s L
\/ =S S _,,,jédy/g,,f e o /u«-rw/w L,,J,),.Du)
S5 AT K LA g L/,A)Ja,h»\/,&#, .ﬂ )\w_.»_
/,;,?\dq\(u;i/ﬁ)!z.{_, f R LS O\) \/wé)w__.
(J\/))W)j\«‘///*‘ S mm\_)\,u AN (y‘pv\fu,g/{:_
‘ﬁ«gﬁcyu-},w S LRI J&@ \YUL)LJ) w)f/«) B

}\_‘)LS&}\ >\)//»Mw5~ﬂ,« M\,J\N J/) O/jm)’\ AN
ey ,q/‘aig »L,_,,xj/ e R

o D)‘ u\ /.“)S ,3.4-&_; L;w» :JJ’I/,{/ J_,,cs TS A :_/,pw:" S 2
S (’/ e @ S 9 s AN ey ); o< f)\ .
y)—///sw-” E’J)_ &;?’,))qu PN S ‘/J__.;_a ,.jJ,«‘&?,-U-«JJJ-C A el
g\.‘.,x(‘(t.s:,,_;,,},z)\u 2&&//\ V‘F_)J‘M——' L»D/J’?‘é/y)?&ﬂ:j
)/_'_g s L,/ e \/_)ﬁ,ﬂ e (2 .m.x»_w./i._c SR G (/,//..L)l WA
wrarenens f? _,}}:_53\5“—”’ w,.,*__.jb)).
V/g(,,_._a.z..) 5\}))Z_¢MWM}} SR -7 ﬂ))us ,-,D ol O

-

r‘2;5/

e T L LT T T T T R e




2:13-cr-20772-GAD-DRG Doc # 137-11 Filed 11/19/14 Pglof5 PglID 1436

ATTACHMENT J



2:13-cr-20772-GAD-DRG Doc # 137-11 Filed 11/19/14 Pg2of5 PgID 1437

BINDER PART 2

Page 260

Yakub Odeh saw me and Rasmieh Odeh, and after twenty days | went 1o the women’s room where they
saw how my body looked after the beatings. The director of the Moskovia also saw me. He did not see
me during the torture. He wore civilian clothes. He is an old bold man with blue eyes. He sits on the
fourth floor. He saw me there. Afterwards | fainted. That was on 10" of the month. All the women in
the Moskovia saw me — Miriam Shachshir.

No more statements were given.

TO THE PROSECUTOR: Rashida was not arrested with me. They only arrested me, Rasmieh and other
young women.

TO THE DEFENSE ATTORNEY — After they beat me | fainted and when | came to 1 saw a doctor who gave
me an injection and pills. Dr. Yuster.

TO THE PROSECUTOR —They arresied me, Rasmieh and some other young women. | don’t know where
[ILL] that she
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BINDER PART 2

Page 261

...l meant to say Rashida that they mentioned because of me. Rashida Obida, the defendant with me. 1
got to know her during her interrogations in jail. | heard about her during the investigation. Rashida has
a sister who is also with us. When anyone talks about her sister, she does not keep quiet about it. |
don’t know where she lives. She told me that she lives in Jerusalem but before | was arrested | didn’t
know Hayat. | spoke of the arsenal which I crushed and which was found in other people’s land, The
owner went to America. Itis close to my home. Less than two hundred meters. The ammunition was
not mine, it belonged to my brother. | had nothing to do with the attack. My brother told me about the
arsenal. In the beginning when they came to arrest me [ had no idea why. | was told that | was going to
be investigated about a small matter. Today | know why | was arrested on March 1*. On March 2"
gave a statement that | parti‘cipated [iLL] the SuperSol v_vhich was written

[REMAINDER OF PAGE ILLEGIBLE]
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